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UCHWAŁA NR XXI/31/2012
RADY MIASTA SKARŻYSKA-KAMIENNEJ

z dnia 22 marca 2012 r.

w sprawie poparcia stanowiska Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczącego produkcji rolnej 
wolnej od organizmów zmodyfikowanych genetycznie (GMO) na terenie województwa świętokrzyskiego 

Na podstawie art. 7 ust. 1 pkt. 1 i 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2001r. Nr 
142 poz. 1591 z późn. zm.), § 30 ust. 1 Statutu Gminy Skarżyska-Kamiennej (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego 
z 2003r. Nr 52, poz. 623, z późn. zm.) Rada Miasta Skarżyska-Kamiennej uchwala co następuje: 

§ 1. Rada Miasta Skarżyska-Kamiennej popiera stanowisko Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 
dotyczące produkcji rolnej wolnej od organizmów zmodyfikowanych genetycznie (GMO) na terenie województwa 
świętokrzyskiego zawarte w Uchwale Nr XXXV/419/06 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 6 lutego 
2006r. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Skarżyska-Kamiennej. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

Andrzej Dąbrowski
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Uzasadnienie

Prezydent Miasta Skarżyska-Kamiennej, podzielając stanowisko Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 
dotyczące produkcji rolnej wolnej od organizmów zmodyfikowanych genetycznie (GMO) na terenie województwa 
świętokrzyskiego zawarte w Uchwale Nr XXXV/419/06 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 6 lutego 
2006r., opowiada się za utworzeniem w województwie świętokrzyskim strefy wolnej od upraw organizmów 
zmodyfikowanych genetycznie (GMO). 

Jak wynika z celów i priorytetów „Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego” Sejmik gwarantuje 
rolnikom naszego regionu możliwość rozwoju ekologicznych gospodarstw oraz prowadzenia ekoturystyki, 
wyrażając tym samym wolę, by w naszym województwie stwarzać warunki do produkcji żywności ekologicznej 
o wysokiej jakości i metodami przyjaznymi środowisku. 

Województwo świętokrzyskie, postrzegane jako producent zdrowej żywności, spełniającej wysokie 
parametry jakości, nie może dopuścić do rozpoczęcia upraw roślin zmodyfikowanych genetycznie. Godziłoby to 
w wizerunek naszego województwa. 


